
 

 

                               Nuuk, 31 Marts 2017 

 

I henhold til Inatsisartuts forretningsorden § 37, stk. 1 fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

 

I forbindelse med UPA2017 pkt 180 vil jeg gerne indhente oplysninger om, hvor mange overflyvninger vi 

har over Grønlands luftrum ? 

Medlem af Inatsisartut Per Rosing-Petersen, Partii naleraq) 

 

Begrundelse: 

Jeg mener, det var engang her i efteråret, at Politimesteren over nyhederne meddelte, at der i gennemsnit 

var ca. 1000 overflyvninger over Grønlands luftrum pr. dag. Jeg vil i forbindelse med forberedelsen til 

sagens behandling enten få det tal bekræftet eller afkræftet. I så fald der er tale om et andet antal vil jeg 

gerne få oplyst antallet 

Jeg ønsker at mine spørgsmål besvares indenfor ti dage i henhold til vores forretningsorden. 


